

2024

ALITQAN

For Finance Debt Collection Service Provider

فنية الإلتقان لتحويل ديون جهات التمويل

Corporate profile

الملف التعريفي

المقدمة

تعتبر عملية تحصيل الديون من اكبر المشكلات التي تواجه الكثير في وقتنا الحالي، خاصةً بعد أن لجأ اغلب المدينون الى اتباع العديد من الطرق بهدف التهرب من هذه الديون، سواءً كانت عائدة للشركات، البنوك، الجهات الحكومية، او للأفراد. وهو مادفع بعض الدائنين الى البحث عن حلول تساعدهم في استعادة اموالهم الضائعة، وأحد هذه الحلول الفعالة هي عملية "تحصيل الديون". ومن هنا كانت الحاجة الملحة لتأسيس شركة فنية الاتقان لتحصيل الديون لنعطي كل ذي حق حقه.

General introduction

Debt collection is one of the biggest, and most serious problems facing many people today, especially after most debtors have resorted to many ways to ignore, and avoid these debts, whether it belongs to companies, banks, government entities, or individuals. This has led some creditors in return to seek solutions to recover their lost money, one of which is the "Debt collection" process.

Hence this was the spark that ignites the establishment of Faniyat Alitqan Company as a debt collection solution provider.

من نحن؟

شركة فنية الاتقان لتحصيل ديون جهات التمويل

شركة سعودية رائدة تأسست في عام ٢٠١٥م، متخصصة في مجال تحصيل ديون جهات التمويل.

فنية الاتقان ذات خبرة وكفاءة عالية في مجال الحلول وتقديم الخدمات لتحصيل الاموال والديون المتعثرة، لدى الافراد، الشركات، والبنوك. ومايشملها من اوراق مالية او حقوق مادية.

استطاعت شركة فنية الاتقان لتحصيل الديون بفضل كفاءة هيكلها القوي من الخبراء والاستشاريين من تولي العديد من قضايا تحصيل الديون الناجحة لكثير من العملاء والبنوك والشركات.



About Us

Faniyat Alitqan For Finance Debt Collection Service Provide

Faniyat Alitqan is a leading Saudi company was established in 2015, specializing in debt collection company with outstanding experience and successful portfolio in the field of solution and service for debt collection. for individuals, companies, and institutions, as well as their and consultant.

Faniyat Alitqan has been able to handle many successful debt collection issues for many clients, organizations, and companies, helping their customer to drive their business to the top.

رسالتنا

نحمل على عاتقنا مسؤولية مساعدة الافراد، الشركات، والبنوك. على انجاز مهام الاستعلام وتحصيل الديون وحل المشكلات من خلال مجموعة من الآليات والطرق القانونية والادارية.

مهمتنا

نسعى بكل تفانٍ لمساعدة الافراد، الشركات، والبنوك. على استمرار التدفق المالي لاعمالهم المختلفة، من خلال الحصول على اموالهم ومستحقاتهم المادية من الغير بشكل سريع وسلس.

رؤيتنا

ان نكون الشركة الرائدة محلياً في مجال تحصيل الديون، والوجهة المثالية التي يقصدها كل من يبحث عن خدمات وحلول تحصيل الديون باحترافية مميزة.



OUR VISION

To be the leading company locally in debt collection, and the ideal destination for anyone looking for top-notch solution and services for premium and fast debt collection.



OUR MISSION

We strive with a dedication to help individuals and companies sustain the financial flow of their different businesses, by obtaining their money and financial benefits from others quickly and smoothly.



OUR MESSAGE

we have a responsibility to help individuals and institutions accomplish the takes of inquiring, debt collection, and problems-sloving through a range of distinct legal and administrative mechanisms and methods.

القيم

قيمنا التي نحرص على تطبيقها في كافة حلولنا، لتقديم الخدمة بألية ترضي عملائنا.

- السرعة ✓
- الامانة والنزاهة ✓
- الدقة ✓
- سرية المعلومات ✓
- الشفافية ✓
- الاتقان في التعامل ✓

Value

Our values that we are keen to apply in all our solutions, to provide service in a way that satisfies our customers.

- ✔ Speed of implementation
- ✔ Mastery in handling
- ✔ Data confidentiality
- ✔ Transparency
- ✔ Integrity
- ✔ Precision

لماذا فنية الاتقان لتحصيل ديون جهات التمويل؟

نفتخر كوننا احد الشركات الكبرى في مجال تحصيل الديون على مستوى المملكة العربية السعودية بشهادة عملائنا.

حيث نتميز بـ:

- علاقتنا القوية مع عملائنا
 - قدرتنا على تحقيق أفضل النتائج بطرف فعالة وفي وقت قياسي
 - امتلاكنا لقاعدة بيانات قوية تسهم في تسريع عمليات تحصيل الديون لدينا
 - نمتلك فريق عمل خبير في انجاز المهام الموكلة باحترافية
 - تطبيق سياسيات صارمة بشأن الحفاظ على السرية التامة للحسابات ومعلومات العملاء
- ليس هذا فحسب، فنحن نتبع استراتيجية عمل منظمة ودقيقة، حيث نبدأ بتحليل كل حالة وتقديم كل الحقائق والمعطيات لعملائنا برؤية واقعية وصادقة لمساعدتهم على اتخاذ القرار الصائب واسترداد اموالهم المتعثرة من الغير.



Why Faniyat Alitqan For Finance Debt Collection Service Provide?

At Faniyat Alitqan company, we are proud to be one of the leading debt collection companies across Saudi Arabia, with our client's certification.

Where we are unique thanks to:

- Our strong relationship with our customer
- Our ability to achieve the best result in effective ways and record time
- We have strong database that contributes to accelerating our debt collection processes
- We have an expert team who always performs the tasks assigned to him professionally
- Our strict policy on maintaining complete confidentiality of account and customer information

We are following an orderly and accurate business strategy where we begin to analyze each case and present all facts and data to our customers with a realistic and honest vision to help them make the right decision and recover their distressed money from others.

فريقنا

نمتلك فريق عمل يضم نخبة من الخبراء والاستشاريين والمحليين في مجال تحصيل الديون، والذي يمتلك خبرة كبيرة في ثغرات تحصيل الديون والطرق سريعة الفعالية لتحصيل الديون. مما يضمن لعملائنا المحافظة على استمرارية التدفق النقدي.



Our Team

At Faniyet Alitqan Company we have a highly skilled team that combines the best experts, consultants, and analysts in debt collection, which has a great experience and knowledge in debt collection gaps and effective and fast methods of debt collection, ensuring our customers maintain continuity of cash flow.



خدماتنا

تقديم باقة مميزة واحترافية من خدمات وحلول تحصيل الديون، والتي تعتمد على استراتيجية منهج عمل منظم ودقيق يهتم بالتحليل والدراسة للمشاكل والحالات بشكل متعمق بهدف تكوين معلومات دقيقة ومحددة ليتم على اساسها البدء في عملية تصميم الحلول والطرق الفعالة لتحصيل الديون بشكل عاجل وسريع مما يحقق للافراد والشركات اهدافها بشأن التدفق النقدي.

حيث تشمل خدماتنا:

- تحصيل ديون المصارف
- تحصيل ديون الشركات
- تحصيل ديون الافراد

Our Services

Faniyet Alitqan Company provides a distinctive and professional package of debt collection services, and solutions based on a structured and precise business strategy and methodology that is concerned with in-depth analysis and study of problems, and situations in order to create accurate, and specific information on the basis of which to begin the process of designing effective solutions and methods of debt collection urgently and expeditiously, thereby achieving the objectives of individuals and companies on cash flow.

Our services include:

- Collection of banks' debts
- Collection of corporate's debt
- Collection of individuals' debts



Success Partners

شركاء النجاح



مجموعة أرزان المالية
للتداول والاستثمار



مصرف الراجحي
alrajhi bank



ALITQAN

For Finance Debt Collection Service Provider

فنية الإلتقان لتحصيل ديون جهات التمويل

نحن ملتزمون بتقديم أفضل خدمات التحصيل لعملائنا بأعلى جودة ممكنة



www.alitqan.com.sa



info@alitqan.com.sa



9 2 0 0 6 6 6 9 6



الإدارة العامة جدة - فرع الرياض